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Zadeva: Vprašanje Ministrstvu za izobraževanje, znanost in šport ter Komisiji 

za preprečevanje korupcije 
  
 
Na podlagi 66. in 98. člena Poslovnika Državnega sveta (Uradni list RS, št. 70/08, 
73/09 in 101/10) predlagam, da se na Ministrstvo za izobraževanje, znanost in šport 
ter Komisijo za preprečevanje korupcije, naslovi naslednje vprašanje: 
 
Ali je financiranje posameznih športnih klubov s strani podjetij z javnim 
lastniškim deležem, v večinski javni (državni ali občinski) lasti, skladno z 
zakonodajo in ali v teh primerih ne gre za korupcijo in nepravilno porabo javnih 
sredstev? 

 
Obrazložitev: 

 
V javnosti se širijo informacije, da naj bi se na področju športa javna sredstva 
porabljala nenamensko oziroma nezakonito. Ena izmed oblik take porabe je tudi 
primer, ko športni klub predstavniku donatorja kot fizični osebi vrne del prejete 
donacije. 
 
Zato se zastavlja vprašanje, ali je donatorstvo točno izbranim športnim klubom s 
strani podjetij v delni ali popolni javni lasti sploh skladno z zakonodajo, ki ureja 
financiranje športnih dejavnosti. Morebiti bi bilo primerneje, če bi podjetja v javni lasti 
donirala sredstva za šport Olimpijskemu komiteju ali športnim zvezam in ne točno 
določenim športnim klubom. 
 
Vprašanje je nastalo na podlagi primera iz Luke Koper, kjer je novi predsednik 
uprave, še pred svojim popisom pogodbe o zaposlitvi, športnemu klubu namenil 
donatorska sredstva v višini 2,5 milijona evrov.  
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